
ZAPISNIK 

 

sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Cresa koja je održana 17. veljače 2025. godine, u Gradskoj 
vijećnici Grada Cresa, s početkom u 16:00 sati.  

Na sjednici je prisutno 11 vijećnika i to predsjednik Robert Kučić te vijećnici: Lara Bressan Matić, 
Marčelo Damijanjević, Marko Kaštelan, Iva Krivičić Miočić, Damir Kučić, Erik Mujagić, Roby Orlić, 
Eđidio Sepčić, Đanino Sučić i Eliana Zec Solina. Odsutni: Mladen Dragoslavić i Natalija Marelić 
Tumaliuan. 

Na sjednici su još prisutni: Marin Gregorović, gradonačelnik Grada Cresa; Marko Ferlora, pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela; Walter Salković, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća; te Josip Gazilj, načelnik Policijske postaje Mali Lošinj s 
ispostavom Cres (za 2. točku dnevnog reda). 

 

Predsjednik Robert Kučić otvorio je 33. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  

Dnevni red: 

Usvajanje zapisnika s 32. sjednice Gradskog vijeća održane 29. siječnja 2025. godine 

1. Aktualni sat 

2. Izvješće o stanju sigurnosti na području Grada Cresa 

3. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu djece rane i 
predškolske dobi u Dječji vrtić Girice 

4. Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u 
kampu odnosno po smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na području Grada 
Cresa 

5. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o porezima Grada Cresa 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća održane 29. siječnja 2025. godine. 

 

Ad. 1. 

Iva Krivičić Miočić postavila je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Kad će biti u funkciji nova web stranica Grada Cresa?  

2. Molim informaciju o izgradnji vatrogasnog doma.  

Eliana Zec Solina postavila je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Imamo li novih informacija o energetskoj mreži na Cresu i o sunčanoj elektrani Orlec? Vjerojatno 
još nije došlo očitovanje HEP-a na pitanje s prošle sjednice, ali možda imate neke informacije. 

2. Sezona je iza ugla, u Belom nisu označena parkirna mjesta. Mjesni odbor se davnih dana 
očitovao i uputio kriterije koji bi mogli poslužiti komunalnom društvu za davanje u zakup tih 
parkirnih mjesta, pretpostavljam da je prošlo na Odboru za promet, pa da vidimo gdje smo s tim. 

3. Na području naselja Cres imamo parkirališta koja vape za obnovom, kada se misli malo uložiti u 
uređenje parkirališta koja i domaći stanovnici koriste, a ne samo turisti? 

Lara Bressan Matić postavila je sljedeća vijećnička pitanja:  

1. Na prilazu Cresu, posebice ako dolazite iz Merga, ali vidi se i iz pravca Porozine, su Pržići. Već 
smo više puta govorili o izgledu odlagališta otpada odnosno reciklažnog dvorišta. Iako smo od 
odgovornih osoba u komunalnom poduzeću u prijašnjim mandatima dobivali odgovore da će se 
stanje popraviti, i dalje je stanje daleko od dobroga. Često se pojavljuje otpad koji ili ispada iz 
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vozila ili ga vjetar nanese na području cijelog raskrižja pa još par sto metara prema Cresu. Problem 
je kulminirao kada je zapuhala jaka bura (koja nas ne bi trebala iznenaditi) i kada su čak i madraci 
letjeli preko ceste. Eto, Aladin je imao leteći tepih a mi sada imamo leteće madrace. Osim što su 
predstavljali opasnost u prometu, zaista nije primjereno da Cres, koji se hvali svojim očuvanim 
okolišem, ima po kampanjama razbacane madrace, vrećice i svašta drugo i onda dođete do tabele 
na kojoj se hvalimo maslinovim uljem. Očigledno je projekt reciklažnog dvorišta rađen 
neprimjereno lokaciji. Što ćete učiniti gradonačelniče? 

2. Nedavno smo Vam, gradonačelniče, dali ovlasti da odredite koje su plaže za kućne ljubimce. 
Jeste li to učinili i na kojim se plažama mogu kupati kućni ljubimci a na kojima ne smiju? 

3. Približava se još jedna turistička sezona. Prošle godine imali smo velikih problema i nejasnoća na 
Tareju. Što ste, i jeste li uopće nešto, poduzeli kako bi ove godine unaprijed riješili probleme? 

Eđidio Sepčić postavio je sljedeće vijećničko pitanje:  

1. Dječji vrtić je vrijedna ustanova, odnedavno i besplatna što je dobar poticaj za mlade, pa me 
zanima je što pokrenuto u vezi dogradnje jer su kapaciteti premali. 

Đanino Sučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Vidimo da je gradski sat, nakon mnogih naših apela, počeo bilježiti točno vrijeme (doduše s 
odmakom od minut-dvije). Kako je to konačno bilo moguće? Možete li nam opisati što je sve 
poduzeto! 

2. Pohvaljujem postavljanje novih koševa za smeće u Cresu. No, dolaskom proljeća i ljepšeg 
vremena Cres posjećuju turisti izletnici i nautičari na kratkom boravku. Već smo o tome govorili na 
vijeću. Ti gosti nemaju kartice za otpad pa sad otpad u Valunu, Cresu, Belom i drugim mjestima 
završi kraj kontejnera, a onda se pogoste galebovi i odmah sve izgleda neuredno. Turističko smo 
mjesto, ovakve situacije moramo prevenirati i predvidjeti. Imamo li rješenje za ovu sezonu?  

3. „Kako bi se revitalizirala stara jezgra potrebno je revidirati i donijeti novi plan upravljanja 
poslovnim prostorima kako bi se ciljano poticao zakup s pristupačnim cijenama u određenu svrhu. 
Tijekom obnove gradskih nekretnina u staroj jezgri, prizemne će se etaže predviđati za poslovne 
namjene. Poticat ćemo cjelogodišnju aktivnost u poslovnim prostorima, kako gradskim tako i 
privatnim, uz mogućnost smanjenja nameta u zimskim mjesecima.“ Ovo je tekst iz Vašeg 
predizbornog programa. Što ste poduzeli da bi se ovaj program realizirao? 

4. Prije više od tri godine, na ovom vijeću obećali ste rješavanje pitanja lokacija koje se 
nenamjenski koriste odnosno nereda u prostoru koji je protivan prostorno-planskim odredbama. 
Kakvi su rezultati i što ste postigli do sada?? 

5. Koncesionar na gradskoj plaži od sv. Mikule do vile Kimen, tvrtka Valdarke, uputila je Primorsko-
goranskoj županiji zahtjev za produljenjem koncesije. Svoj zahtjev obrazlažu time da su čekali UPU 
Cres koji je donesen u prosincu, kako bi mogli podnijeti zahtjev za koncesiju s gradnjom na 
pomorskom dobru.  Koja se gradnja planira na području sv. Mikula – vila Kimen? 

Roby Orlić postavio je sljedeće vijećničko pitanje: 

1. Svih nešto zanima, a nikog ne zanimanje pitanje radne snage, kvalitetne radne snage kako bi se 
održala kvaliteta turizma na otoku. Volio bih nabrojati prijedloge koje su ljudi s naše liste davali u 
proteklih desetak godina, često su bili ismijavani, a na kraju ih je ovo Gradsko vijeće prihvatilo. 
Radi se o besplatnom vrtiću, besplatnim udžbenicima, povećanju porodiljnih naknada, novim i 
boljim oblicima poticane stanogradnje. Sad bih predložio u vezi kroničnog nedostatka radne snage, 
a radi se o konobarima, kuharima, slastičarima, vodoinstalaterima, građevinskim radnicima, 
šoferima, pekarima, automehaničarima, da ne govorimo o neškolovanom i nekvalitetnom kadru 
koji radi na nekim poslovima za koje pred par godina ne bi ni došli u obzir. Do toga je došlo i 
odgovornošću gradske vlasti, ne samo državne politike, koje se u svim sredinama ponašaju 
jednako i odbacuju ljude koji im ne odgovaraju. Zanima me bi li se mogla napraviti nekakva akcija 
sa srednjoškolcima i osnovnoškolcima koji bi zajedno s poduzetnicima Grada Cresa osmislili 
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određeni model stipendiranja učenika za deficitarna zanimanja, model koji bi garantirao posao, 
odnosno napravio širi spektar uvjeta koji bi zadržali ljude na otoku. Pritom bi riješio pitanje radne 
snage, ostanka mladih ljudi na otoku, a to bi se povezalo i s rješavanjem stambenog pitanja i 
poboljšanjem nataliteta i sve ostalo. Ako Vas zanima kako bi to izgledalo slobodno možete pitati i 
tražiti pomoć. To se već trebalo napraviti, ali bilo bi dobro da se napravi barem sada jer će za 10 
godina biti kasno. Što mislite o tome?   

Marko Kaštelan postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Onkološki bolesnici – jesmo li se maknuli s mrtve točke? 

2. Obavijestite nas u kojoj su fazi radovi na pristaništu i hoće li biti gotovi za sezonu, koliko ćemo 
imati traka i do koje faze će biti izgrađeno. Gdje se može naći kompletan plan kojeg nam je 
predstavio direktor Lučke uprave? 

3. Razmišlja li Grad Cres, zajedno s Malim Lošinjem, o studiji zaštite Vranskog jezera? Teška su 
vremena, Cres ovisi o jezeru i bez njega smo mrtvi. Turizam je sve jači, vode nam sve više treba, a 
mi je ne štedimo. Trebalo bi krenuti u smjeru zaštite i štednje vode. 

Robert Kučić postavio je sljedeća vijećnička pitanja: 

1. Jesmo li spremni za narednu turističku sezonu s našim redarstvenim snagama? Koliko je 
obučenih pomorskih i prometnih redara. Hoćemo li imati „bijelu patrolu“ koju ste nam lani obećali, 
ali je niste organizirali? 

2. Početkom ovog mandata upoznali ste nas s idejom staze od Cresa do Valuna takozvanom 
„vodovodnom trasom“. Ta je staza trebala imati uređeni parter, ivičnjake, vidikovce s klupicama i 
tako dalje. Što je s tim projektom i zašto nakon četiri godine ništa nije učinjeno? 

3. Na Susajdi se i dalje radi, iako smo bili dobili informaciju da će radovi biti završeni. Imamo li 
informaciju kada će Susajda biti gotova, koji je rok? I je li rok u skladu s ugovorom? 

 

Gradonačelnik Marin Gregorović je dao sljedeće odgovore:  

Pitanja predsjednika Vijeća Kučića: 

- Susajda je u apsolutnim rokovima. Evo, sad sam pročitao ugovor, ja sam mislio da je 15. 6. ali 
31.5. je rok. Trenutno smo u dobroj fazi dinamike, imali smo nešto izmjena u samom projektu i to 
smo učinili, čini mi se, za dobrobit cijele zajednice. Naime, uredili smo i prostor ispod koji će biti 
skladišni prostor. Ako se prošećete, možete vidjeti da su tamo sada strojarski i elektroinstalaterski 
radovi, tako da je izgradnja u jednoj poprilično dobroj dinamici. Susajda će biti spremna za ljeto, ali 
u funkciji u principu ne bi trebala biti ove ljetne sezone, nego za zimske programe. Nakon što se 
završi, treba se organizirati nekakvo vođenje jer mislim da Susajda više ne može biti pod režimom 
slobodnih ključeva i slobodne procjene bilo koga da se u bilo kojem trenutku može koristiti jer se 
to pokazalo kao nešto što potencijalno izaziva puno više problema nego rješenja. Ali ono što je 
rečeno, dakle, jedna multifunkcionalna dvorana s ugostiteljstvom i prostorijama za udruge koje bi 
bile dostupne svim udrugama prema potrebi za održavanje njihovih aktivnosti, da li radionica, da li 
sastanaka, da li bilo čega što udrugama i civilnom društvu, odnosno općenito građanima treba. 

- Što se tiče vodovodne staze Valun, napravljeno je idejno rješenje i mislim da je geodetski 
elaborat na potvrdi, tako da smo u redovnoj proceduri izrade projektne dokumentacije koja će 
sigurno, a i samo izvođenje, iziskivati velike iznose iz Gradskog proračuna. Vjerujem da će postojati 
i dalje nekakvi fondovi kojima ćemo moći to uređivati, kao što je i plan. 

- Redarstvene snage: Obučavamo još jednog prometnog redara uz jednog postojećeg jer je jedan 
otišao. Imamo pomorskog redara, čini mi se da su i lučki redari, barem neki od njih, prošli 
edukaciju za redara na pomorskom dobru, tako da i oni imaju neke ovlasti u jednom dijelu. Za 
bijelu patrolu će isto tako biti raspisan natječaj. Prošle godine, nažalost, nije bilo interesa, s 
obzirom na cijenu sata za studente i učenike. Vjerujem da je tako zbog dostupnosti poslova, što je 
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s jedne strane dobro, a s druge strane otežava kad tražite ovaj tip poslova, jer studentima ili 
učenicima to nije najprimarnije zanimanje. Imali smo prošle godine samo jednu prijavu, odnosno 
jednog zainteresiranog, i to u sredini sezone. Dakle, to je bio glavni problem. Ove godine 
planiramo i nadamo se da će odaziv biti malo nešto bolji. 

Pitanja vijećnika Kaštelana: 

- Studija zaštite Vranskog jezera: Mislim da studije postoje, postoji hidrologija, zna se otprilike 
koliko se na godišnjoj razini površine jezera potroši i koliko je stanje jezera ovisno o hidrološkoj 
sezoni. Možemo zatražiti od Vodoopskrbe i odvodnje da nam daju stručnu podlogu, pa da o tome 
razgovaramo na gradskom vijeću, iako mislim da su tome već vođeni razgovori. No, nikad nije 
zgorega da se ta tema od interesa svih nas opet stavi na dnevni red.  

- Radovi na pristaništu: Čini mi se da je tu rok 15.6. Puno je radova, pa mi morate oprostiti da 
rokove nekad pomiješam. Uglavnom, do sezone bi trebala biti izgrađena ta traka. Ono što ste vi 
mene pitali se ne odnosi na te radove, nego se odnosi na idejno rješenje Županijske lučke uprave. 
Mislim da je to nama bilo dostavljeno, da smo to imali kao materijal, ali ako i nije, možemo 
zatražiti od Lučke uprave da nam dostavi. To je bio prijedlog temeljem kojeg bi se išlo u neku 
buduću izmjenu Županijskog prostornog plana i da na taj način dugoročno osiguravamo sve 
potrebno na pristaništima. Naravno, kao što sam rekao, treća traka je super, ali neće riješiti sve 
probleme. 

- Onkološki bolesnici: Prijavljujemo se na natječaj Primorsko-goranske županije i nakon toga ćemo 
sklopiti ugovor sa Crvenim križem, ovisno o vrijednosti koja nam bude procijenjena, s obzirom na 
broj bolesnika koji za to imaju kod nas potrebu. 

Pitanje vijećnika Orlića: 

- Stipendije: Mi i danas imamo u našoj Odluci o stipendijama mogućnost da poduzetnici dodatno 
stipendiraju stipendiste Grada Cresa. Dapače, više puta sam na to i pozivao s ove govornice. 
Nekima sam poduzetnicima, za koje sam smatrao da imaju kapacitete, to i predložio. Nažalost, 
poslovna je politika tvrtki koje obavljaju svoj posao i djelatnost da svoj kadar osiguraju na taj način, 
a na nama je da osiguramo što je više moguće uvjeta za one kategorije za koje smo smatrali ovdje, 
kao Gradsko vijeće i kao institucija, da bi trebali biti poticani. Ponudili smo model prava građenja, 
za koji vjerujem da će biti nastavljen nakon što se provede. I ovaj naš način da izgradimo svoje 
kapacitete za deficitarne kadrove, što je možda problematično od kad početi, ali ako sad ne 
počnemo, onda nismo ništa napravili. Nekad te probleme nismo imali, a sad zapravo rješavamo 
probleme onih institucija koje su za njih odgovorne. Mi smo tu, sudjelujemo u svemu tome i 
naglasio sam više puta kroz cijeli mandat, a mislim da to ne vrijedi samo za ovaj mandat, da ne 
postoji aspekt življenja u Gradu Cresu, u kojem Grad Cres nema neki utjecaj. Dakle, to je pohvalno, 
a s druge strane, s obzirom na naše fiskalne kapacitete i naše osnovne djelatnosti, to nas možda 
rasteže da nam jednostavno uvijek treba više resursa kako bi svima osigurali ono što očekuju. 
Standardi koji se ovdje na otoku osiguravaju po pitanju civilnog života ili nekih drugih stvari su na 
zavidnoj razini u odnosu čak i na kopno, ali to je jedini način da zadržimo te ljude, da budu aktivni u 
zajednici, da participiraju i da se bave djelatnostima kojima se bave i da na otoku žive cijelu 
godinu. 

Pitanja vijećnika Sučića: 

- Produljenje koncesije: Nisam siguran o kakvoj je izgradnji riječ. Mislim da bi to trebalo doći nama 
na usuglašavanje, odnosno na znanje. Svakako da postoje nekakvi planovi oko uređenja tih 
gradskih plaža koje su ionako plod intervencije. Dakle, nijedna od njih nije prirodna plaža i moramo 
osigurati na svim tim plažama da budu neometano, uredno i dostupno plažno mjesto s 
potencijalnim popratnim sadržajima koje se nalaze u koncesijskom ugovoru koji su oni dužni 
konzumirati. Ali o samoj izgradnji ne znam, osim da može biti uređenja i intervencije u 
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osiguravanju onih pera koje bi možda mogle osigurati da te plaže izgledaju nešto stabilnije, 
odnosno da ne ovise o plimi i oseci i da dulje potraju.  

- Što se tiče protupravnih građevina koje se nalaze u prostoru, interveniralo je komunalno 
redarstvo, čak smo išli na mjesta koja nisu dostupna vozilima, prosljeđivali smo građevinskoj 
inspekciji i od njih tražili postupanje.  

- Program gradskih prostora: Samo smo nekolicinu, čini mi se, gradskih prostora u ovom mandatu 
zapravo stavili u funkciju, a da nisu imali svoju namjenu. Samo jedan jedini stoji prazan, a to je onaj 
bivše turističke zajednice, koji se čuva za program obnove zemljišnih knjiga. I taj smo za tu svrhu i 
namjenu ostavili upravo gledajući kakav je zapravo interes cjelokupne zajednice, jer bi se na taj 
način ljudima koji su suvlasnici ili vlasnici parcela u K.O. Grad Cres obnovom zemljišnih knjiga 
olakšalo funkcioniranje, a isto tako bi im se olakšalo raspolaganje imovinom i samo zato je taj 
prostor ostao. Svi drugi prostori su u režimu dugoročnog najma. Mi do sad nismo imali ni u jednoj 
situaciji odustanak ili problem s najmom. Kad budemo imali bit ćemo spremni u tom smislu 
intervenirati, a gradskih prostora u staroj gradskoj jezgri slobodnih trenutno nemamo. Ono što 
smo radili u staroj gradskoj jezgri uređivali smo ulice i stanove koji su bili u gradskom vlasništvu 
kako bi u njima potaknuli život. Sad je pred nama uređenje naziva ulica, tabela koje su dotrajale i 
to je nešto što nas očekuje u ovom narednom razdoblju.  

- Koševi za odlaganje otpada: Novi su koševi, drago mi je da ste primijetili, nadam se da vam se 
sviđaju. Nešto su većeg kapaciteta. U koordinaciji s Komunalnim uslugama i dinamikom pražnjenja 
pokazalo se da se pojedina mjesta koja imaju učestalu dinamiku pražnjenja usred sezone jako brzo 
popune. Dakle u 6 i nešto ujutro se neka lokacija isprazni, a već u 9 je popunjena. Uslijed toga smo 
se odlučili za intervenciju u tom dijelu, da poboljšamo i osiguramo bolje koševe koji malo i 
odražavaju da se ipak nalazite u Cresu. Imaju i grbove i mislim da je to nešto što je svima nama 
drago vidjeti. Imaju nešto veće kapacitete, tako da na taj način želimo osigurati da budu dostupni i 
veća količina otpada se može odložiti, ali otpada koji se u to može odložiti, a ne onaj otpad koji se 
odlaže kao kućni otpad, ne da netko nosi svoje vrećice smeća. A propos ovih lokacija koje ste 
naveli, za one koji se vežu u luci Županijska lučka uprava ima u svim svojim lukama kante za otpad 
koje se nalaze pod određenim režimom upravljanja i svatko tko donese otpad, a da je boravio u 
luci, ima ga pravo odložiti pod uvjetima i po tarifi koje je Županijska lučka uprava propisala. To je 
način na koji se možemo s time boriti.  To lučki redari imaju dobro propisano, dakle svaka luka ima 
lokacije koje su jako dobro dostupne i označena.  

- Gradski sat: Postavljena je antena prema uputi francuske tvrtke koja se bavi time i čiji je 
mehanizam instaliran. Međutim, neće to biti i dalje trajno rješenje. Prema mišljenju osobe koja 
nam sat servisira i dalje očekujemo od njih da nam daju povratno rješenje za mehanizam, zato što 
je nakon ovog njihovog prijedloga naš ovlašteni serviser utvrdio da će to trajati neko vrijeme, ali da 
ne može garantirati da će to biti stalno i trajno rješenje. Tako da u svakom slučaju ćemo 
mehanizam morati zamijeniti da bi on bio u funkciji onako kako smo zamislili, ali sada je činjenica 
da ne kasni puno. 

Pitanje vijećnika Sepčića: 

- Dogradnja dječjeg vrtića: Završeni su komentari s projektantom i nakon toga se predaje na 
posebne uvjete, odnosno na ishodovanje građevinske dozvole. U ovom gradskom proračunu je 
predviđen i iznos, tako da vjerujem da bi se u drugom dijelu godine trebala i mogla planirati 
dogradnja dječjeg vrtića, između ostalog, sa 2 nove odgojne skupine koje će onda zadovoljiti naše 
kapacitete. Podsjećam da smo sad došli do broja koji je zavidan i povijesni, ali nam predstavlja 
probleme u našom ustaljenom načinu organizacije predškolskog odgoja. 

Pitanja vijećnice Bressan Matić: 

- Tarej: Čini mi se da u četvrtak ili u petak imamo sastanak s Hrvatskim šumama - Podružnica 
Buzet. Ako je to bilo pitanje, ako sam dobro shvatio lokaciju, oni su raskinuli ugovor i u sudskom su 
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procesu s potencijalnim zakupiteljem. Prema informacijama koje je meni upravitelj iznio dobili su 
protutužbu da je ugovor raskinut nezakonito. Taj odnos je nešto što će morati oni međusobno 
razriješiti i u kojem mi nemamo utjecaja. Mi imamo upliva i utjecaja u onom dijelu ako se ne koristi 
u onom režimu kako je navedeno u prostorno-planskim uvjetima. Tada mi interveniramo kao 
komunalno redarstvo, a njihovo je da kao zakupodavci urede svoju površinu prema onome što su u 
zakupu obećali, odnosno na što su se obvezali. Na idućem gradskom vijeću vjerujem da ću imati 
više informacija pa ću vas izvijestiti nakon sastanka s Hrvatskim šumama. 

- Plaže, kućni ljubimci: Nešto plaža je planirano. Sitne intervencije koje radimo na tim plažama 
prema uputama, odnosno idejama mjesnih odbora, jesu da se osigura otpad i pristup kućnim 
ljubimcima. Postoji nekoliko inicijativa, ali za sada ne mogu biti do kraja konkretan i reći točno koja 
plaža će biti uređena ovo ljeto. Pretpostavljam da će neke biti kad se usuglasimo s mjesnim 
odborima, pogotovo na onim dijelovima koja su kritična i gdje su se pokazale velike potrebe.  

- Pržići: Slažem se, dogodilo se to uslijed veće količine vjetra. Nedavno je bio ovdje direktor 
Komunalnih usluga s prijedlogom plana kako da uredimo dodatno taj boks kako bi spriječili letenje 
i općenito izloženost vremenskim uvjetima našeg reciklažnog dvorišta. Međutim, u tom dijelu 
postoji problem zato što se određene vrste otpada tamo i skupljaju, pa se onda drobilicom, koju 
smo nabavili zajednički Grad Cres i Grad Mali Lošinj, drobi kako bi se postigla veća efikasnost u 
gospodarenju pojedinim vrstama otpada, pogotovo, drvnom građom. Imamo, naravno, nešto na 
Pržićima štete što su nastale uslijed onog požara koji se dogodio, pa u tom dijelu možda ne izgleda 
kako je inače izgledalo. Podsjećam da su tamo posađena i stabla bora, odnosno visokog zelenila 
koje će prekriti cijelu tu zonu kad dobiju svoju puni punu krošnju. Ali kažem, ovaj dio letenja će biti 
riješen time što ćemo s Komunalnim društvom intervenirati i urediti prostor koji bi onda to 
sprječavao. 

Pitanja vijećnice Zec Solina: 

- Parkirališta: Slažem se da je na nekim potrebna intervencija, rekao bih primarno na ovom 
najbližem, a to je nogometno igralište. U suradnji s Komunalnim uslugama u nekom skorijem 
vremenu ćemo intervenirati da bude nešto primjerenije, da se možda malo izbetonira u jednom 
dijelu kojem je to moguće. To je jedno od najfrekventnijih parkirališta za sve one koji dolaze u 
staru gradsku jezgru. 

- Uređenje parkinga Beli: To je nam je obveza i to bi trebali odraditi do sezone. Preuzimam na sebe 
odgovornost. S Komunalnim uslugama ćemo dogovoriti da iscrtamo, prema pravilima, onoliko 
parkirnih mjesta koliko ih tamo može biti, ali čini mi se da ih neće biti onoliko koliko bi mjesni 
odbor želio. Ali dobro, i ono što se iscrta će biti bolje od situacije koju sad imamo. 

- Hrvatska elektroprivreda, mreža i elektrana Orlec: Prošli tjedan sam bio u upravi HEP-a, 
razgovarao sam s predsjednikom uprave i članom uprave vezano za obnovljive izvore energije oko 
elektrane Orlec. Obećali su mi da će do kraja mjeseca imati konkretnije rješenje, odnosno prijedlog 
kako bi oni riješili Trinket Istok, pa onda eventualno i Zapad, ali ja sam fokusiran na Istok jer tu smo 
došli do neke faze gotovosti. Od njih očekujemo da se to riješi jer je nesuvislo da takva investicija 
nije u pogonu s obzirom na kretanja cijena energije na tržištu. Mislim da bi im u svakom slučaju to 
bilo u interesu, pa vjerujem da ćemo do kraja mjeseca taj odgovor imati. Tada sam se susreo i s 
novim direktorom Elektroprimorja koji bi trebao preuzeti dužnost u ovom mjesecu, ako već i nije. 
Iskazao sam nezadovoljstvo stanjem elektroenergetske mreže na sjevernom dijelu našeg otoka, 
posebice opremljenošću infrastrukturom. Naime, ako se i dogodi da dolazi do kvarova na mreži, na 
kablovima i dalekovodu koji je poprilično velik, koji pokriva veliku površinu, mora postojati 
alternativa kako bi se osigurao nesmetani dotok struje do tih mjesta. Obećali su mi da će biti 
dostupan agregat koji će se nalaziti na otoku i koji će intervenirati u slučaju kad ostanemo bez 
struje. Naravno, svaki put kada se infrastruktura radi, sada je to glavna prometnica D-100 koja se 
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uređuje do Porozine, oni su uključeni u projekt u smislu da polažu kablove u trup ceste i na taj 
način se onda dobiva kvalitetnija i sigurnija i stabilnija infrastruktura. 

Pitanja vijećnice Krivičić Miočić: 

- Izgradnja vatrogasnog doma: Raspisan je okvirni natječaj na koji se mi moramo javiti do 14. 3. Mi 
smo sve nedoumice sa Središnjom agencijom za ugovaranje i financiranje u našem projektu 
otklonili i mislim da bi trebali uskoro očekivati javnu nabavu i raspisivanje natječaja javne nabave i 
cijelog tendera. Izgradnja se očekuje u drugom dijelu ove godine, kako je bilo i planirano.  

- Web stranica: Imam određene probleme s izrađivačem, odrađen je dobar dio i prezentiran u 
gradskoj upravi kako bi trebalo izgledati. Međutim, mi kao javnopravno tijelo imamo u tijeku 
nekakve natječaje i odluke koje moraju biti dostupne u svakom trenutku svima, a taj dio još nije 
dobro prenesen i onda zbog toga sama web stranica ne može biti u funkciji i biti na raspolaganju 
kao službeno glasilo Grada Cresa. Ali, kažem, to je naša obveza i naša odgovornost i naša greška 
što nije do sada u funkciji i ispričavam se svima koji su to očekivali. Vjerujem da ćemo do kraja 
mjeseca, do početka ožujka, imati funkcionalnu web stranicu koju smo većim dijelom već i platili.  

O dobivenim odgovorima očitovao se vijećnik Sučić. 

Ad. 2.  

Marin Gregorović uvodno se obratio vijećnicima nakon čega je Josip Gazilj podnio Izvješće o stanju 
sigurnosti na području Grada Cresa. 

U raspravi su sudjelovali predsjednik Vijeća Kučić, vijećnici Bressan Matić i Sučić te gradonačelnik 
Gregorović. 

O Izvješću se nije glasovalo. 

 

Ad.3. 

Iva Krivičić Miočić obrazložila je Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o 
upisu djece rane i predškolske dobi u Dječji vrtić Girice. 

U raspravi su sudjelovali predsjednik Vijeća Kučić, vijećnici Sučić, Krivičić Miočić, Bressan Matić, 
Orlić te gradonačelnik Gregorović. 

Nakon rasprave, sa 10 glasova „za“ i jednim „protiv“ donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o upisu djece rane i 
predškolske dobi u Dječji vrtić Girice te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.4. 

Marko Ferlora obrazložio je Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po 
smještajnoj jedinici u kampu odnosno po smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na 
području Grada Cresa. 

Đanino Sučić je u ime  Unije Kvarnera predložio Zaključak koji bi se donio uz Odluku. 

U raspravi su sudjelovali predsjednik Vijeća Kučić, vijećnici Sučić, Damijanjević, Orlić, Krivičić 
Miočić, Zec Solina i gradonačelnik Gregorović. 

 

U 18:30 predsjednik Vijeća Kučić odredio je stanku od 10 minuta kako bi se konzultirali 
predsjednici klubovi vijećnika. 

U 18:40 sjednica je nastavljena. 

Đanino Sučić povukao je prijedlog zaključka. 

Nastavljena je rasprava u kojoj su sudjelovali vijećnici Zec Solina, Krivičić Miočić, Damijanjević te 
gradonačelnik Gregorović. 
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Nakon rasprave, jednoglasno je donesena sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu odnosno po smještajnoj jedinici u 
kampu odnosno po smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj na području Grada Cresa 
te će se objaviti u “Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

Ad.5. 

Marin Gregorović i Marko Ferlora obrazložili su Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o porezima 
Grada Cresa. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Damijanjević i Sučić te gradonačelnik Gregorović. 

Nakon rasprave, sa 10 glasova „za“ i jednim suzdržanim donesena je sljedeća 

Odluka: 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o porezima Grada Cresa te će se objaviti u 
“Službenim novinama Grada Cresa”. 

 

U 19:05 sati predsjednik Robert Kučić zatvorio je 33. sjednicu Gradskog vijeća. 

 

KLASA: 021-01/23-01/8 

URBROJ: 2170-4-03-01/01-25- 

Cres, 17. veljače 2025. 

 

Zapisnik sastavio:       Predsjednik Gradskog vijeća: 

Walter Salković       Robert Kučić 


